
Geachte voorzitter, 

We leven in Nederland in een democratie. Onze regering, waarin 4 politieke partijen zijn 
vertegenwoordigd bereiden continue nieuwe wetvoorstellen voor — te denken aan het 

stikstofbeleid — en omdat kabinetsleden niet altijd op een lijn zitten zullen er te allen tijde 

compromissen gesloten moeten worden. 

De leden van de klankbordgroep zitten ook niet op een lijn — ondanks een tegengeluid — echter 
de meerderheid van deze groep is en blijft tegen het gewijzigde bestemmingsplan om hoger te 

bouwen dan 3 a 4 bouwlagen zoals de voormalig projectleider dit per mail aan ons heeft 

bevestigd: 

"Wij zijn ambtelijk gezien mening dat een appartementengebouw van 3 a 4 bouwlagen, met 

enige afstand tot de woningen van de Kievitlaan, Merelstraat en Roodborstjeslaan passend is 

in het Centrumgebied Waldervaart en bij de architectuur van de wijk". 

De leden van de klankbordgroep hebben een geheimhoudingsverklaring moeten tekenen, 

waardoor we deze zienswijze nooit hebben mogen delen! De klankbordgroep heeft begin dit 

jaar een gesprek gehad met de Wethouder en projectleider en we hebben dit gesprek als 

behoorlijk intimiderend en beledigend ervaren. Er werd ons o.a. verweten waarom we niet 

eerder informatie met de "buurt" hadden gedeeld en vice versa met de buurtzorgen naar de 

klankbordvergaderingen waren gekomen. Wij memoreerden de projectleider aan het felt, dat 

we een geheimhoudingsverklaring hebben getekend... 

Zoals de Gemeente Schagen blijkbaar gemakkelijk over een geheimhoudingsverklaring heen 

stapt, denken zij kennelijk ook gemakkelijk over een eerder gecommuniceerde zienswijze van 

de bouwhoogtes (3 a 4 bouwlagen) heen te kunnen stappen. Alle leden van de klankbordgroep 

waren vorig jaar onaangenaam verrast over het gewijzigde bestemmingsplan...! 

De meerderheid van de klankbordgroep is en blijft tegen het gewijzigde bestemmingsplan en 

het is dan uitermate precair dat een lid van de klankbordgroep die overigens "bevriend" is met 

de projectleider op vrijdag 14 april een interview geeft aan de wethouder, wat een verkeerd 

"beeld" schets van de visie van de klankbordgroep aan de Gemeenteraad... 

De leden van de klankbordgroep zijn het er wel unaniem over eens, dat er een nieuwe sportzaal 

en kindcentrum in de wijk worden gerealiseerd, en dat er een gelimiteerd aantal nieuwe 

appartementen komen voor de woningzoekenden, wat overigens niet ten koste mag gaan van 

de "habitat" van de huidige bewoners. 

We hebben onze hoop gevestigd op de democratische kwaliteiten van de Wethouder en dat hij 

m.b.t. het bestemmingsplan Centrum Waldervaart bereid is om een compromis te sluiten 

vanwege de vele geluiden vanuit de klankbordgroep en alle betrokken buurtbewoners van de 

Waldervaart; zodat wij als direct betrokkenen naar een fatsoenlijk appartementengebouw van 

3 a 4 bouwlagen, met enige afstand tot de woningen van de Kievitlaan, Merelstraat en 

Roodborstjeslaan kunnen kijken, passend in het Centrumgebied Waldervaart en bij de 

architectuur van de wijk. 

Sven Marsman namens de klankbordgroep. 
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